
 

Generalforsamling i Blixen Klub Fredensborg onsdag 

  

Referat onsdag den 16.02.2022 kl. 13.30 i Byens Hus Kokkedal. 

  

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent, referent og 2 stemmetællere 

2. Forkvindens beretning 

3. Godkendelse af regnskab 

4. Godkendelse af budget, fastsættelse af kontingent 

5. Valg til bestyrelsen 

6. Valg af suppleanter til bestyrelsen (2 stk.) 

7. Valg af revisor 

8. Behandling af bestyrelsens og medlemmernes forslag 

9. Eventuelt 

 

 

- Solveig bød velkommen som næstformand i formandens/Pias fravær. 

 

 

Ad. 1 – Valg af dirigent, referent og 2 stemmetællere 

 

Kjeld Kragelund blev valgt som dirigent. 

 

Kjeld konstaterer, at generalforsamlingen er lovlig indkaldt. 

 

Lisbeth Løbner er valgt som referent. 

 

Jette Olsen og Dorte Meldgaard er valgt som stemmetællere. 

 

 

Ad. 2 – Forkvindens beretning 

 

Solveig fremlagde formandens beretning (i Pias fravær) 

 

 

Ad. 3 – Godkendelse af regnskab 

 

Regnskabet blev fremlagt, og Solveig gennemgik det som kasserer. Regnskabet blev godkendt. 

 

 

Ad. 4 – Godkendelse af budget, fastsættelse af kontingent 

 

Budgettet blev fremlagt, og Solveig gennemgik det som kasserer. Budgettet blev godkendt. 

 

Bestyrelsen har foreslået kontingentet fastsat til 200 kr. for kalenderåret 2022. Det blev godkendt. 

 

Forplejningsgebyret sættes op fra 25 til 30 kr. 

 



 

 

Ad. 5 – Valg til bestyrelsen 

 

Næstformand og kasserer Solveig Treffers er på valg. Modtager genvalg. Solveig blev genvalgt. 

 

Sekretær Lisbeth Løbner er på valg. Modtager genvalg. Lisbeth blev genvalgt. 

 

 

Ad. 6 – Valg af suppleanter til bestyrelsen (2 stk.) 

 

Suppleanterne Gerda Mejlby og Jette Olsen er på valg. Begge modtager genvalg. Gerda og Jette 

blev begge genvalgt. 

 

 

Ad. 7 – Valg af revisor 

 

Revisor Kjeld Kragelund er på valg. Modtager genvalg. Kjeld blev genvalgt. 

 

 

Ad. 8 – Behandling af bestyrelsens og medlemmernes forslag 

 

Der er ikke indkommet nogen skriftlige forslag. 

 

 

Ad. 9 - Eventuelt 

 

Der er interesse for, at mandags- og onsdags interessegrupperne kan deltage hos hinanden. 

Mandagsklubben har vedtaget det, og der er også velvillighed fra onsdagsklubben. Bestyrelsen 

tager det op på næste bestyrelsesmøde. 

 

Bente gav som ansvarlig for kaffedamerne et oplæg om kaffedamernes rolle med henblik på at 

nogle flere ville melde sig til opgaven. 4 medlemmer meldte sig. Tak for det! 

 

Et medlem meldte sig til at tage billeder ved vores medlemsmøder til at lægge på hjemmesiden. 

Tak for det! I den forbindelse blev det drøftet, hvornår og hvordan man må tage billeder til 

hjemmesiden. Der er brug for klare regler, og vi aftalte, at bestyrelsen tager punktet op på næste 

bestyrelsesmøde. 

 

Tak til Kjeld for at styre os sikkert igennem dagsorden! 

 

 

 

 

 


